
Protokoll fört vid Yttersjö fritidsförenings styrelsemöte 24-11-11 
 
Närvarande:Ingemar Lindgren, Marlene Cederquist, Maria Holmlund, Fredrik Eriksson, 
Gunnar Pettersson, Anna Plesman, Christina Sandström, Agneta Ivarsson och Anna 
Hilmersson. 
 
 
1. Vi börjar med att äta gemensam middag, pizza. 
Mötet öppnas. 
 
2. Umeå kommun erbjuder ett särskilt landsbygdsstöd till föreningar på Umeås landsbygder. 
Stödet syftar till att gynna bygden och bidra till lokal utveckling. Man kan söka max 35 000 kr 
per projekt och stödet söks löpande. 
Förslag på vad vi skulle kunna söka bidrag för: bastuflotte, hjärtstartare. 
 
3. Föreningen har fått in en hel del sponsorpengar, både i samband med sommarkiosken 
och spökstigen.Det gör att vi har ett överskott på cirka 50.000 kr. Inköp bör göras innan 2024 
tar slut annars måste hela resultatet beskattas. Något som inte kostar så mycket men som vi 
skulle behöva köpa in är ett nytt volleybollnät. 
 
4. Händer i december.  
Ska vi ordna ett Adventsfika i år igen? Eller ett Luciafika? Det vore trevligt att ordna något i 
december om vi mäktar med det. 
 
 
5. Matbutik Yttersjö? 
Fredrik har blivit kontaktad av Erik Liljestrand som driver Stöcke matbutik. De funderar på att 
expandera och söker fler byar där det skulle kunna öppnas liknande obemannade 
matbutiker. Erik och hans kompanjon kommer till Holken på  fredag 15/11 klockan 18.00 för 
att se över om det kan finnas möjlighet för en sådan butik i Yttersjö. Fredrik kommer att delta 
och bjuder in representanter från varje vägförening i byn.  
 
 
3. Avtal bredbandsföreningen. 
Bredbandsföreningen och Fritidsföreningen har varsin försäkring men ett gemensamt hus.  
De tillsammans kontaktar Länsförsäkringar för att se över försäkringarna i stort. Ska det t.ex. 
vara en gemensam försäkring men delad kostnad? 
 
 
4. Övriga frågor. 
* Julgransbelysningen bör sättas upp i helgen (lördag 16/11) innan det fryser på. Fredrik 
kollar med Roland Boström från Tjärdalen om han kan hjälpa till. 
 
* Fredrik ska fylla på sandlådan så det kan sandas i vinter. 
 
* Efter några påminnelser är det bara 6 hushåll kvar som inte har betalat medlemsavgiften 
för 2024 (tidigare var det 46) 



I november/december ska nästa omgång medlemsavgifter mailas ut, som gäller för nästa år, 
2025. 
 
* Nya kassan inköpt. En väldigt enkel och smidig IZettle med kortläsare. Den kommer att 
underlätta för oss när vi har något arrangemang med försäljning. 
 
* Pubafton. 
Det är fortfarande lite oklart vilka regler som gäller för en liten förening som vill ordna 
pubkväll för sina medlemmar. Olika bud från kommunen och länsstyrelsen. 
Vi måste ha klart för oss vad som gäller innan vi kan ordna pub. 
 
 
5. Mötet avslutas. Tack för pizza och fruktsallad. 
 
 
 
 
 
Ordförande                                                                 Sekreterare 
Fredrik Eriksson                                                         Anna Hilmersson  
 
 
 
 
 
 
 


